
Sent: Monday, July 4, 2022 10:22 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за 
пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична община 

 

На вниманието на: Иванка Благова, старши експерт в дирекция „Секретариат на 
СОС“ 

Уважаеми дами и господа,  
Изложените предложения в Доклада за Наредба за изменение на Наредба за Наредба за 
изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за пътуване с обществения 
градски транспорт на територията на Столична община, най-накрая придобиват по-
стратегически обоснован вид, макар и да се нуждаят от още малко работа.  
Едно от най-добрите нововъведения, което използвам с новата система на Градска 
мобилност е ползването на банкова карта за пътуванията ми. Бях изненадан и от бързото 
въвеждане на дневен capping, малко след пускането й в експлоатация. Към днешна дата 
се възползвам от дневния cap поне в 3 дни от седмицата, което ми спестява 
изключително много затруднения за търсене на билетче или карта за деня.  
Подкрепям въвеждането на седмичен cap, като бих предложил механизмът да стане по-
атрактивен, като заемем от добрия пример в Ню Йорк, където след 12 пътувания, 
системата осигурява безплатно пътуване до края на седмицата при преминаване на праг 
от $33. 
Въпреки това, добро начало е и въвеждането на вашето предложение и го подкрепям!  
Надявам се да разгледате идеята ми и да я приложите в бъдеще.  
С уважение, 
адв. Камен Недялков 
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